
 
 
 

 
   

Announcement 

Due to temporary suspension of electricity supply of the building, the banking hours of 

Shatin Branch on 11-12 October 2023 will be revised as below: 

 

Date Banking Hours 

11-12 October 2023 11:00 a.m. to 4:30 p.m. 

 

Customers who would like to use our banking services are advised to visit our 

Tai Po Branch or use the Bank’s Net Banking, mobile banking application - 

PBHK Digi or ATMs. The Bank apologizes for any inconvenience caused. 

 

For information or assistance, please call the Bank’s Customer Hotline at 

(852) 8107 0818. 

Public Bank (Hong Kong) Limited 

6 October 2023 

 

通告 

由於大廈暫停電力供應，本行沙田分行之分行營業時間將於2023年10月11日至12

日調整如下:  

 

日期 營業時間 

2023年10月 

11日至12日 
上午十一時至下午四時半 

客戶如需使用本行銀行服務，請到本行大埔分行辦理或使用本行的網上理財、

手機銀行應用程式 – PBHK Digi或自動櫃員機。本行對上述安排為客戶造成的不

便謹此致歉。 

如有查詢或需要協助，請致電本行的顧客熱線：(852) 8107 0818。 

 
大眾銀行(香港)有限公司 

2023年10月6日 


